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Plats och tid Stadshuset klockan 18.00 – 22.05

Beslutande Enligt förteckning på s. 2

Övriga närvarande Enligt förteckning på s. 2 och 3

Utses att justera Maj-Lis Dahlgren (s) och Bengt Hedberg (m)

Justeringens plats och tid Stadskontoret onsdagen den 5 december 2001, klockan 16.00

Underskrifter Sekreterare ______________________________________________ Paragrafer  277 – 328
 Yvonne Johnsson

Ordförande _______________________________________________
Lennart Persson (fp)

Justerande _______________________________________________
Maj-Lis Dahlgren (s) Bengt Hedberg (m)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Organ Kommunfullmäktige
Sammanträdesdatum 2001-11-21
Datum för
anslagets uppsättande

Datum för
anslagets nedtagande

Förvaringsplats
för protokollet Stadskontoret
Underskrift ______________________________

Utdragsbestyrkande
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NÄRVARANDE

Beslutande

Ledamöter
Hans Bergfelt (m), (1)
Hans-Ove Nilson (m)
Gunilla Larsson (m)
Claes Olsson (m)
Suzan Gelesits (m)
Thomas Claéson (m)
Bengt Möndell (m)
Lennart Sandberg (m)
Bengt Hedberg (m)
Kaj Johansson (s)
Lisbeth Årgårdh (s)
Kenneth Dahlgren (s)
Birgit Svanteson (s)
Ralf Lorentzon (s)
Raili Pedersen (s)
Lars-Erik Möse (s)
Matti Riukka (s)
Maj-Lis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s), (1)
Mabel Hagman (s)
Patrik Karlsson (s)
Marion Carlsson (s)
Sven- Ove Johansson (s)
Inga-Lill Görloff (s)
Jan Johansson (s)
Lars-Axel Karlsson (s)
Marianne Ekström (s)
Marita Aronson (fp)
Hans Broberg (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Stefan Robertson (fp)
Rosi Tholin (fp)
Lennart Persson (fp)
Inga Johnsson (c)
Bengt Spiik (c)
Maija Savolainen (v)
Peter Westlund (v)
Kristina Darenberg (v)

Åke Nises (v)
Yvonne Gillberg (v)
Jan Kronberg (v), (1)
Laila Åkerberg (mp)
Hans Sternlycke (mp)
Kent Helgesson (mp)
Marie-Anne Halonen (mp)
Peter Johnson (kd)
Åke Bergendahl (kd)
Benny Strandberg (kd)
Hans-Olof Engvall (kd)
Elisabet Winsnes (kd)
Gunborg Hermansson (kd)
Sonja Gustafsson (spi)
Bengt Blomstrand (spi)
Beatrice Philipson (spi)

Tjänstgörande ersättare

Ingela Ohldin (m)
Marie Follin (m)
Bengt Nilsson (m)
Tony Björkman (m)
Nils Åberg (m), (2)
Berndt Runberg (s)
Berith Stålhammar (s), (2)
Lennart Svensson (v), (2)
Samuel Brohede (kd), (4)
Folke Nises (kd), (5)
Hans Svensson (spi)

Övriga närvarande

Ersättare
Nils Åberg (m), (1)
Lars-Erik Malmfelt (m)
Roland Alkvik (s)
Ulla Englund (s)
Ann-Marie Hallin (s)
Benno Glimmerfalk (s)
Jonny Blomgren (s)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts.

Berit Stålhammar (s), (1)
Kent Brattberg (s), (3)
Lennart Wallensäter (s)
Göran Levin (fp)
Margareta Krakowski (fp)
Ingemar Johansson (c)
Lennart Svensson (v), (1)
Karina González (v)
Hanna Lorenzen (v), (8)
Bertil Lyckå (mp), (7)
Marianne Ahlqvist (mp)
Ivar Gustafsson (kd), (6)
Folke Nises (kd), (4)
Gun André (spi)

Tjänstemän 
Yvonne Johnsson, stadskontoret 
Jan Persson, ”- 
Jan Rösman, ”-  
 
(1) = exkl. § 290 
(2) = § 290
(3) = 18.00 – 21.20
(4) = 18.00 – 21.30, § 277 – 290
(5) = 21.30 – 22.05, § 291 – 328
(6) = 18.00 – 21.10 
(7) = 18.00 – 21.55
(8) = 18.00 – 22.00 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 277

Meddelanden 

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. kommit in till kommun-
fullmäktige 

1. Dnr 216/01 620
Protestlistor från personalen på Almåsskolan och Valåsskolan med 60 namn-
underskrifter mot flexibelt sportlov. De anser att det inte enbart är en eko-
nomisk fråga, utan att flexibelt sportlov dessutom medför stora pedagogiska, 
administrativa och sociala problem.

2.
Ordföranden poängterar värdet av att alla ledamöter talar kort, klart och 
koncist.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger protestlistorna till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:154
Utdrag: § 278 Dnr 469/01 710
Barnomsorgs- och
utbildningsnämnden
Skolverket

Maxtaxa och åtgärder inom familjedaghemsverksamheten för att 
möta en förväntad ökning av efterfrågan på barnomsorg

Kommunerna har möjlighet att införa s.k. maxtaxa i barnomsorgen fr.o.m. 
den 1 januari 2002. 

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har låtit upprätta ett förslag till max-
taxa i Mölndals barnomsorg. Förslaget har utarbetats utifrån följande förut-
sättningar

• högsta inkomst som avgift tas ut på är 38 000 kr i månaden
• avgift i tre omsorgsintervaller för förskolebarn och två för skolbarn
• avgift tolv månader 
• fastställa ett lägsta belopp varunder avgift inte tas ut

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens  tjänsteskrivelse den 25 okto-
ber 2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har upprättat förslag till beslut den 
31 oktober 2001 (§ 88).

Arbetsutskottet överlämnade den 12 november 2001 (§ 286) ärendet utan 
eget förslag till extra kommunstyrelsesammanträde den 19 november 2001.

Kommunstyrelsen har den 19 november 2001 (310) upprättat följande förslag 
till beslut

1. Fullmäktige beslutar att införa maxtaxa och antar ny taxa för förskole-
verksamhet och skolbarnomsorg i Mölndals kommun, att gälla från den 
1 januari 2002, i enlighet med upprättat förslag i barnomsorgs- och 
utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 25 oktober 2001 med 
tillägget att avgiftsreduktion medges om barnet är frånvarande mer än 
30 dagar p.g.a. sjukdom.

2. Fullmäktige beslutar att maxtaxa enligt förordning 2001:160 skall 
omfatta även enskilt bedriven verksamhet samt uppdrar åt barnomsorgs-
och utbildningsnämnden att omförhandla gällande avtal samt att vid till-
stånds- och bidragsgivning se till att maxtaxa tillämpas även på enskilt 
bedriven barnomsorgsverksamhet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 278 forts. 

3. Fullmäktige beslutar att kommunalt anställda dagbarnvårdare, med 
samma rätt och på samma villkor som andra, skall kunna erhålla plats 
för sina barn inom kommunens barnomsorg och att de egna barnen 
företrädesvis skall kunna placeras i det egna familjehemmet.

4. Fullmäktige beslutar att dagbarnvårdare skall kunna erhålla lön för en 
sysselsättningsgrad som inkluderar omsorg om eget eller egna barn,
under förutsättning att verksamheten inte till övervägande del avser de 
egna barnen.

5. Fullmäktige beslutar att det vid prövning av godkännande och bidrag 
enligt skollagen till familjedaghem i enskild regi skall vara möjligt att 
inräkna omsorgstid för eget eller egna barn, under förutsättning att verk-
samheten inte till övervägande del avser egna barn.

6. Fullmäktige uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden att 
närmare reglera villkoren för placering av dagbarnvårdares barn i eget 
familjedaghem samt godkännande och bidrag till familjedaghem i 
enskild regi där det även finns egna barn.

7. Fullmäktige beslutar att fakturering skall göras kvartalsvis i de fall 
månadsavgiften understiger 100 kronor.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Odlöw (s), Laila Åkerberg (mp), Benny Strand-
berg (kd), Jan Kronberg (v), Hans Bergfelt (m), Stefan Robertson (fp), Inga 
Johnsson (c), Kent Helgesson (mp), Sonja Gustafsson (spi) och Maija Savo-
lainen (v).

Yrkanden

Samtliga yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Laila Åkerberg yrkar som en ändring att avgift endast skall betalas för 
11 månader.

Jan Kronberg yrkar som ett tillägg att alla med hushållsinkomst under-
stigande 16 000 kronor skall få reducerad sammanlagd avgift med 200 kro-
nor per månad.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-11-21 7

§ 278 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Laila Åkerbergs ändringsyrkande och 
finner att kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer därefter proposition på Jan Kronbergs tilläggsyrkande 
och finner att kommunfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer slutligen proposition på kommunstyrelsens förslag och  
finner att kommunfullmäktige bifaller detta.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

1. Kommunfullmäktige beslutar att införa maxtaxa och antar ny taxa för 
förskoleverksamhet och skolbarnomsorg i Mölndals kommun, att gälla 
från den 1 januari 2002, i enlighet med upprättat förslag i barnomsorgs-
och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 25 oktober 2001 med 
tillägget att avgiftsreduktion medges om barnet är frånvarande mer än 
30 dagar p.g.a. sjukdom.

2. Kommunfullmäktige beslutar att maxtaxa enligt förordning 2001:160 
skall omfatta även enskilt bedriven verksamhet samt uppdrar åt barn-
omsorgs- och utbildningsnämnden att omförhandla gällande avtal samt 
att vid tillstånds- och bidragsgivning se till att maxtaxa tillämpas även på 
enskilt bedriven barnomsorgsverksamhet.

3. Kommunfullmäktige beslutar att kommunalt anställda dagbarnvårdare, 
med samma rätt och på samma villkor som andra, skall kunna erhålla 
plats för sina barn inom kommunens barnomsorg och att de egna barnen 
företrädesvis skall kunna placeras i det egna familjehemmet.

4. Kommunfullmäktige beslutar att dagbarnvårdare skall kunna erhålla lön 
för en sysselsättningsgrad som inkluderar omsorg om eget eller egna 
barn, under förutsättning att verksamheten inte till övervägande del av-
ser de egna barnen.

5. Kommunfullmäktige beslutar att det vid prövning av godkännande och 
bidrag enligt skollagen till familjedaghem i enskild regi skall vara möj-
ligt att inräkna omsorgstid för eget eller egna barn, under förutsättning 
att verksamheten inte till övervägande del avser egna barn.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 278 forts.

6. Kommunfullmäktige uppdrar åt barnomsorgs- och utbildningsnämnden 
att närmare reglera villkoren för placering av dagbarnvårdares barn i eget 
familjedaghem samt godkännande och bidrag till familjedaghem i 
enskild regi där det även finns egna barn.

7. Kommunfullmäktige beslutar att fakturering skall göras kvartalsvis i de 
fall månadsavgiften understiger 100 kronor.

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:132
Utdrag: § 279 Dnr 430/01 406
Gatunämnden
Ekonomiavdelningen Förslag till renhållnings- och deponiavgifter för år 2002

Kommunfullmäktige antog den 19 november 1997 (§ 157) ny renhållnings-
taxa för hushållsavfall och jämförligt avfall. Ett förslag till renhållnings- och 
deponiavgifter för år 2002 har utarbetats av gatukontoret.

I stadskontorets ”Budgetunderlag för år 2002” är intäkterna budgeterade 
enligt gatunämndens taxeförslag.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 14 augusti, reviderad den 24 september 
2001.

Gatunämnden har i § 165/2001 föreslagit att kommunfullmäktige skall be-
sluta att ändrade renhållnings- och deponiavgifter enligt bilagorna 1 och 2 
till gatukontorets tjänsteskrivelse den 14 augusti, reviderad den 24 septem-
ber, skall gälla från den 1 januari 2002.

Gatunämnden föreslår vidare att överskott i 2002 års verksamhet skall 
fonderas för framtida återställningskostnader för Kikåstippen.

Bo Garnbratt, gatukontoret, redogjorde för ärendet på arbetsutskottets sam-
manträde den 22 oktober 2001 (§ 254).

Kommunstyrelsen återremitterade den 31 oktober 2001 (§ 279) bilaga 2 till 
gatukontorets tjänsteskrivelse den 24 september 2001 till gatunämnden för 
omarbetning av deponerings- och behandlingsavgifter vid Kikås avfalls-
anläggning.

Kommunstyrelsen uppdrog samtidigt åt gatunämnden att lämna en tydlig 
information till abonnenterna om anledningen till avgiftshöjningarna.

Kommunstyrelsen beslutade vidare att överskott i 2002 års verksamhet skall 
fonderas för framtida återställningskostnader för Kikåstippen.

Kommunstyrelsen upprättade i § 279/2001 följande förslag till beslut 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 279 forts.

- Fullmäktige antar ändrade renhållnings- och deponiavgifter enligt 
bilaga 1 till gatukontorets tjänsteskrivelse den 14 augusti, reviderad 
den 24 september 2001.

- Avgifterna skall gälla från den 1 januari 2002.

Anföranden

Anföranden hålls av Laila Åkerberg (mp), Inga Johnsson (c), Bengt 
Odlöw (s), Hans Bergfelt (m) och Rosi Tholin (fp).

Yrkanden

Inga Johnsson, med instämmande av Rosi Tholin, yrkar i första hand att 
ärendet återremitteras till gatunämnden.

Inga Johnsson yrkar i andra hand bifall till kommunstyrelsens förslag med 
tilläggsyrkandet att fullmäktige skall uppdra åt gatunämnden att lämna en 
tydlig information till abonnenterna om anledningen till avgiftshöjningarna.

Laila Åkerberg, Bengt Odlöw och Hans Bergfelt yrkar bifall till kommun-
styrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och 
finner att det bifalles.

Ordföranden ställer slutligen proposition på Inga Johnssons tilläggsyrkande 
och finner att det bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar ändrade renhållnings- och deponiavgifter enligt 
bilaga 1 till gatukontorets tjänsteskrivelse den 14 augusti, reviderad den 
24 september 2001.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 279 forts.

Avgifterna skall gälla från den 1 januari 2002.

Kommunfullmäktige uppdrar åt gatunämnden att lämna en tydlig informa-
tion till abonnenterna om anledningen till avgiftshöjningarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:133
Utdrag: § 280 Dnr 456/00 291
Barnomsorgs- och 
utbildningsnämnden Anslag för inventarier till Streteredsskolan

I november 1998 beslutades att permanenta Ekenskolans verksamhet på 
Streteredsområdet. Samfast har i en skrivelse den 20 mars 2001 redovisat 
bakgrund, nuläge, åtgärdsförslag och ekonomi betr. Streteredsskolan.

Planerade om- och tillbyggnader för etapp 1 (ombyggnad av Sporre - och 
Videgården, administrationsbyggnad och bad samt tillbyggnad av gymna-
stikhall med läktare) beräknas kosta 70 mkr. Utöver budget på 68,1 mkr 
beviljade kommunfullmäktige den 28 mars 2001 (§ 79) 1,9 mkr som tilläggs-
anslag.

Det finns inga investeringsmedel för inventarier avsatta i budget. Utgångs-
punkten har varit enbart byte av lokaler mellan Eken- och Streteredssko-
lorna, där alla inventarier och utrustning flyttas över. Viss komplettering och 
byte behövs.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 15 au-
gusti 2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden begärde den 12 september 2001 
(§ 66) ett tilläggsanslag på 2,2 mkr till inventarier för etapp I Stretereds-
skolan och 0,4 mkr för etapp II samt att de utökade kapitaltjänstkostnaderna 
beaktas i budget 2002.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 280)

- Fullmäktige beviljar för inventarier till Streteredsskolan 1,5 mkr för 
etapp 1 och 0,4 mkr för etapp 2 att finansieras av rörelsekapitalet.

Yrkande

Bengt Odlöw (s) yrkar att ärendet återremitteras till barnomsorgs- och utbild-
ningsnämnden. Det har konstaterats att de stolar från Ekenskolan som skulle 
användas även i fortsättningen ger kraftigt slitage på golvbeläggningen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige återemitterar ärendet till barnomsorgs- och utbildnings-
nämnden, för omprioritering inom angiven ram.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-11-21  13

Handling 2001:134
Utdrag: § 281 Dnr 632/99 311
Gatunämnden
Ekonomiavdelningen Godkännande av utbyggnad av gång/cykelväg utmed Pixbovägen –

Hedegatan i Mölndal och Kvarnbacken i Mölnlycke

Mölndals och Härryda kommuner har gemensamt ansökt och beviljats 
15 mkr av medel ur Göteborgsöverenskommelsen för byggande av gång-
och cykelväg samt punktvisa förbättringar av väg 533, på delen mellan 
Hedegatan i Mölndal till Kvarnbacken i Mölnlycke.

Projektet har kostnadsberäknats till 15 mkr, varav kommunerna budgeterat 
hälften var. I samband med upprättande av bygghandlingar har projektet 
kostnadsberäknats till 20 mkr. Detta innebär att Mölndals nettokostnad ökar 
med 2 600 tkr från budgeterade 1 875 tkr till 4 475 tkr.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 5 september, med komplettering den 
4 oktober 2001.

Gatunämnden har den 17 september 2001 (§ 162) begärt att kommun-
styrelsen godkänner att projektet gång/cykelväg utmed Pixbovägen –
Hedegatan i Mölndal och Kvarnbacken i Mölnlycke byggs ut, under 
förutsättning att Härryda kommun även beslutar detta.

Andres Kutti, gatukontoret, redogjorde för ärendet på arbetsutskottets 
sammanträde den 22 oktober 2001 (§ 253).

Se kommunstyrelsens protokoll den 31 oktober 2001 (§ 290).

Anföranden

Anföranden hålls av Rosi Tholin (fp) och Bengt Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige godkänner att projektet gång/cykelväg utmed Pixbo-
vägen – Hedegatan i Mölndal och Kvarnbacken i Mölnlycke byggs ut, under 
förutsättning att Härryda kommun även beslutar detta.

Den ökade nettokostnaden på 2,6 mkr täcks av rörelsekapitalet.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:135
Utdrag: § 282 Dnr 472/01 041
Samtliga nämnder
Ekonomiavdelningen Ekonomiska styrprinciper för Mölndals kommun

Kommunfullmäktige antog den 15 december 1993 (§ 145) Ekonomiska
styrprinciper för Mölndals kommun.

En förändring av kommunens budgetprocess har skett innevarande år, vilket 
har medfört att kommunens ekonomiska styrprinciper behöver ändras. Ett 
förslag har utarbetats, vilket bygger dels på fullmäktiges principbeslut år 
1991 om ett decentraliserat beslutsfattande, dels på regler om ekonomistyr-
ning.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 11 oktober 2001.

Arbetsutskottet uppdrog den 22 oktober 2001 (§ 270) åt stadskontoret att 
göra vissa redigeringar i förslaget inför kommunstyrelsens sammanträde.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 298)

- Fullmäktige antar Ekonomiska styrprinciper för Mölndals kommun.

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp) och Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Kent Helgesson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med en ändring 
under avsnittet Relationsprinciper, personal och organisation

I punkt 2 föreslås att ”på särskilt visstidsförordnande” stryks.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Kent 
Helgessons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 282 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar Ekonomiska styrprinciper för Mölndals kommun.

Reservation

Miljöpartiet de Grönas fullmäktigegrupp reserverar sig mot kommunfull-
mäktiges beslut.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:136
Utdrag: § 283 Dnr 459/01 779
Vård- och omsorgs-
nämnden Vård- och omsorgsnämndens begäran om medel med hänvisning 

till Nationell handlingsplan för utveckling av hälso- och sjukvård

Avtal har träffats mellan kommunförbundet, landstingsförbundet och staten 
om genomförande av lokala utvecklingsinsatser inom vård och omsorg i 
enlighet med Nationell handlingsplan för utveckling av hälso- och sjuk-
vården. En uppgörelse har träffats om statsbidrag med 1 mdkr år 2001 och  
8 mdkr år 2002 - 2004. Medlen fördelas med 70% till landstingen och 30% 
till kommunerna och betalas via det generella statsbidraget.

Hälso- och sjukvårdsnämnd 7 har tillsammans med kommunerna Partille, 
Härryda och Mölndal utarbetat en lokal handlingsplan med förslag på vilka 
åtgärder som skall vidtas. I Mölndal har ett utkast till förslag med åtgärder 
presenterats i vård- och omsorgsnämndens arbetsutskott den 7 juni 2001.

Ärendeberedning

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 augusti 2001.

Se vård- och omsorgsnämndens protokoll den 20 september 2001 (§ 100).
Nämnden anhåller att fullmäktige skall bevilja nämnden redovisat statsbidrag 
för att genomföra åtgärder enligt den Nationella handlingsplanen, för utveck-
ling av hälso- och sjukvården.

Arbetsutskottet har upprättat förslag till beslut den 22 oktober 2001 (§ 271).

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 23 oktober 2001.

Kommunstyrelsen konstaterade den 31 oktober 2001 (§ 299) att de 1,8 mkr 
av statsbidraget för 2002, som vård- och omsorgsnämnden begär, ingår i de 
medel som vård- och omsorgsnämnden fått i budget för 2002.

Kommunstyrelsen avstyrker i § 299/2001 vård- och omsorgsnämndens 
förslag och upprättar följande förslag till beslut

- Fullmäktige avslår vård- och omsorgsnämndens förslag om extra medel 
med hänvisning till Nationell handlingsplan för utveckling av hälso- och 
sjukvård eftersom statsbidraget redan använts för totalfinansieringen av 
budget 2002 för vård- och omsorgsnämnden.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 283 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Laila Åkerberg (mp) och Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Laila Åkerberg yrkar bifall till vård- och omsorgsnämndens förslag.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Laila 
Åkerbergs yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige avslår vård- och omsorgsnämndens förslag om extra 
medel med hänvisning till Nationell handlingsplan för utveckling av hälso-
och sjukvård eftersom statsbidraget redan använts för totalfinansieringen av 
budget 2002 för vård- och omsorgsnämnden.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:137
Utdrag: § 284 Dnr 457/01 041
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden
Ekonomiavdelningen

Begäran om kompensation efter justering av de s.k. Wärnersson-
pengarna

I samband med upprättandet av ekonomirapport 1 för 2001 har förvaltnings-
chefen för barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen i juni beräknat under-
skottet för 2001 till 9,5 mkr. 

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 8 juni 
2001. I skrivelsen konstateras att eftersom de s.k. Wärnerssonpengarna även 
skulle avse gymnasienämnden fick barnomsorgs- och utbildningsnämnden  
0,6 mkr mindre än som budgeterats.

Vidare avser de s.k. Wärnerssonpengarna läsåret 01/02 och inte kalenderår. 
Därmed har barnomsorgs- och utbildningsnämnden fått 2,7 mkr mindre än 
beräknat.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har den 8 augusti 2001 (§ 58) beslu-
tat att hos kommunfullmäktige begära kompensation för minskning av de 
s.k. Wärnerssonpengarna.

Se arbetsutskottets protokoll den 8 oktober 2001 (§ 247).

Kommunstyrelsen uppdrog den 31 oktober 2001 (§ 288) åt bokslutsbered-
ningen för år 2001 att bedöma huruvida den minskade storleken på de s.k. 
Wärnerssonpengarna med 2,7 mkr skall kompenseras vid fastställandet av 
överförbart resultat för barnomsorgs- och utbildningsnämnden.

Kommunstyrelsen tillstyrker i § 288/2001 barnomsorgs- och utbildnings-
nämndens förslag avseende kompensation för 0,6 mkr.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med barnomsorgs- och utbild-
ningsnämndens förslag

Kommunfullmäktige medger att barnomsorgs- och utbildningsnämnden får 
överskrida budgeten med 0,6 mkr med hänvisning till att barnomsorgs- och 
utbildningsnämnden fick 0,6 mkr mindre av de s.k. Wärnerssonpengarna  än 
som budgeterats då dessa pengar även skulle avse gymnasienämndens verk-
samhetsområde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:105
Utdrag: § 285 Dnr 382/01 042
Samtliga nämnder
Ekonomiavdelningen Delårsrapport per den 30 juni 2001

Stadskontoret har upprättat en delårsrapport per den 30 juni 2001.

Ärendeberedning

Kommunstyrelsen överlämnade den 5 september 2001 (§ 238) delårs-
rapporten till kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 220) för 
behandling i anslutning till förslag till budget 2002 – 2004.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 259) p.g.a. 
stor ärendemängd.

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp) och Bengt Odlöw (s).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige lägger delårsrapporten till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-11-21 20

Handling 2001:120
Utdrag: § 286 Dnr 252/01 041
Gymnasienämnden
Ekonomiavdelningen Överskridande av gymnasienämndens budget 2001 med anledning 

av ökade interkommunala ersättningar

I samband med upprättandet av ekonomirapport 1 för 2001 har gymnasie-
nämnden konstaterat att kostnaderna för interkommunala ersättningar be-
räknas överstiga budget med 5,5 mkr, medan driften av enheterna inom 
kommunen visar på ett preliminärt överskott uppgående till 1 mkr. Utfallet i 
förhållande till budget beräknas därför bli ett underskott på 4,5 mkr.

I budget 2001 finns under gymnasienämnden en separat budget för inter-
kommunala ersättningar med kommunbidrag på 27,4 mkr.

Ärendeberedning

Gymnasienämnden konstaterar den 14 juni 2001 (§ 103) att underskottet på 
kommunbidrag II inte innebär besparingskrav och överlämnar därmed ären-
det till kommunstyrelsen utan förslag till åtgärder.

Se arbetsutskottets protokoll den 24 september 2001 (§ 230).

Kommunstyrelsen bordlade den 3 oktober 2001 (§ 257) ärendet till extra 
kommunstyrelsesammanträde den 8 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 272) upprättat följande förslag 
till beslut

- Fullmäktige medger att gymnasienämndens ram för 2001 för interkom-
munala ersättningar får överskridas med 5,5 mkr.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 260) till sitt 
nästkommande sammanträde den 21 november 2001, p.g.a. stor ärende-
mängd.

Anföranden

Anföranden hålls av gymnasienämndens ordförande Ivar Gustavsson (kd) 
och Kent Helgesson (mp).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige medger att gymnasienämndens ram för 2001 för inter-
kommunala ersättningar får överskridas med 5,5 mkr.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:121
Utdrag: § 287 Dnr 252/01 041
Vård- och omsorgs-
nämnden
Ekonomiavdelningen

Vård- och omsorgsnämndens begäran om att få överskrida budget 
för 2001

I samband med upprättandet av ekonomirapport 1 för 2001 har vård- och 
omsorgsnämnden diskuterat olika åtgärdsförslag för att uppnå nollresultat 
för budgetåret 2001.

Ärendeberedning

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 28 maj 2001.

Vård- och omsorgsnämnden har den 31 maj 2001 (§ 61) begärt att få över-
skrida nämndens budget för 2001 med ca 11 350 tkr.

Vård- och omsorgsdirektör, Ionie Oskarson, redogjorde för ärendet vid 
arbetsutskottets sammanträden den 18 juni 2001 (§ 139) och den 24 septem-
ber 2001 (§ 224).

Arbetsutskottet överlämnade ärendet i § 224/01 till kommunstyrelsen utan 
eget förslag till beslut.

Kommunstyrelsen bordlade den 3 oktober 2001 (§ 263) ärendet till extra 
kommunstyrelsesammanträde den 8 oktober 2001.

Kommunstyrelsen tillstyrkte den 8 oktober 2001 (§ 273) vård- och omsorgs-
nämndens förslag.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 261) till sitt 
nästkommande sammanträde den 21 november 2001, p.g.a. stor ärende-
mängd.

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp), Peter Westlund (v), Bengt 
Odlöw (s), Hans Bergfelt (m) och Lars-Axel Karlsson (s).

Anmälan om ej deltagande i beslut

Bengt Möndell (m) anmäler att Moderata samlingspartiets kommunfull-
mäktigegrupp inte deltar i beslutet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 287 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med vård- och omsorgsnämndens 
förslag

 Kommunfullmäktige medger att vård- och omsorgsnämnden får överskrida 
sin budget med 11 350 tkr.

Protokollsanteckning

Kommunfullmäktige medger att Moderata samlingspartiet får foga en proto-
kollsanteckning till protokollet, bilaga 1, § 287.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:125
Utdrag: § 288 Dnr 172/00 006
Gymnasienämnden

Gymnasienämndens begäran att få anordna öppna sammanträden

Allmänhetens medverkan i nämnds sammanträde regleras i kommunal-
lagen (KL), 6 kap. 19 och 19 a §. En nämnds sammanträden är normalt 
slutna. Nämnden kan dock besluta att sammanträdena skall vara offentliga 
om fullmäktige har medgett det. Vid följande fall skall dock sammanträdena 
alltid vara slutna

- ärenden som avser myndighetsutövning, t.ex. person- och elevärenden,
- ärenden i vilka det förekommer uppgifter som omfattas av sekretess.

I förarbetena till kommunallagen ställer man sig också tveksam till om det 
är lämpligt att behandla ärenden som nämnden endast förbereder för full-
mäktige eller i form av yttrande till annan nämnd. 

Ärendeberedning

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 14 mars 2000.

Gymnasienämnden har den 30 mars 2000 (§ 36) begärt att kommunfull-
mäktige skall medge att nämnden får anordna öppna nämndsammanträden.

Arbetsutskottet överlämnade den 26 april 2000 (§ 119) ärendet till parti-
grupperna för diskussion på gruppmötena den 22 maj 2000.

Arbetsutskottet uppdrog den 13 juni 2000 (§ 167) åt stadskontoret att göra 
vissa kompletteringar.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 24 oktober 2000.

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 25 oktober 2000 (§ 196) läm-
nade Miljöpartiet de Gröna en motion om öppna nämndsammanträden i 
nämnden för kultur och fritid.

Arbetsutskottet bordlade den 11 december 2000 (§ 318) ärendet i avsikt att 
behandla båda förslagen om öppna nämndsammanträden vid ett gemensamt 
tillfälle.

Nämnden för kultur och fritid har i § 53/2001 avstyrkt motionen om öppna 
nämndsammanträden.

Arbetsutskottet bordlade den 18 juni 2001 (§ 165) ärendet för diskussion i 
partigrupperna den 27 augusti 2001.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 288 forts.

Arbetsutskottet har den 10 september 2001 (§ 200) föreslagit att gymnasie-
nämndens sammanträden inte skall vara öppna för allmänheten.

Kommunstyrelsen har den 3 oktober 2001 (§ 242) avstyrkt gymnasienämn-
dens förslag och upprättat följande förslag till beslut

- Fullmäktige medger inte att nämnden anordnar öppna sammanträden. 
Frågan kan tas upp till förnyat övervägande när man fått mer erfaren-
heter i andra kommuner av öppna nämndsammanträden.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 265) till sitt 
nästkommande sammanträde den 21 november 2001, p.g.a. stor ärende-
mängd.

Anföranden

Anföranden hålls av Jan Kronberg (v), Rosi Tholin (fp), Bengt Odlöw (s), 
Kent Helgesson (mp), Maija Savolainen (v), Matti Riukka (s) och Dagmar 
Callgard (fp).

Yrkanden

Jan Kronberg, med instämmande av Rosi Tholin, Kent Helgesson och Maija 
Savolainen, yrkar bifall till gymnasienämndens framställning om att få ha 
öppna nämndsammanträden.

Bengt Odlöw, med instämmande av Matti Riukka och Dagmar Callgard, 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Jan Kron-
bergs yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens  
förslag.

Omröstning

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositions-
ordning

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag.
Nej röst för bifall till Jan Kronbergs yrkande.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 288 forts.

Omröstningsresultat

Kommunfullmäktige har med 39 ja-röster mot 18 nej-röster beslutat bifalla 
kommunstyrelsens förslag. 4 ledamöter avstod från att rösta. Se omröstnings-
bilaga.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige medger inte att gymnasienämnden anordnar öppna 
sammanträden. Frågan kan tas upp till förnyat övervägande när man fått mer 
erfarenheter i andra kommuner av öppna nämndsammanträden.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



OMRÖSTNINGSBILAGA Kommunfullmäktige 2001-11-21.
 § 288 § § § § 

1 2 3 4 5
Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst

Kaj Johansson (s) 1
Suzan Gelesits (m) 1
Bengt Odlöw (s) 1
Hans Bergfelt (m) 1
Mabel Hagman (s) 1
Ralf Lorentzon (s) 1
Benny Strandberg (kd) 1
Marita Aronson (fp) 1
Jan Kronberg (v) 1
Hans-Ove Nilson (m) 1
Ingela Ohldin (m) 1
Gunilla Larsson (m) 1
Claes Olsson (m) 1
Marie Follin (m) 1
Thomas Claéson (m) 1
Bengt Möndell (m) 1
Bengt Nilsson (m) 1
Lennart Sandberg (m) 1
Bengt Hedberg (m) 1
Tony Björkman (m) 1
Lisbeth Årgårdh (s) 1
Kenneth Dahlgren (s) 1
Birgit Svanteson (s) 1
Raili Pedersen (s) 1
Lars-Erik Möse (s) 1
Matti Riukka (s) 1
Maj-Lis Dahlgren (s) 1
Patrik Karlsson (s) 1
Marion Carlsson (s) 1
Sven-Ove Johansson (s) 1
Inga-Lill Görloff (s) 1
Jan Johansson (s) 1
Berndt Runberg (s) 1
Lars-Axel Karlsson (s) 1
Marianne Ekström (s) 1
Hans Broberg (fp) 1
Dagmar Callgard (fp) 1
Stefan Robertson (fp) 1
Rosi Tholin (fp) 1
Inga Johnsson (c) 1
Bengt Spiik (c) 1
Maija Savolainen (v) 1
Peter Westlund (v) 1
Åke Nises (v) 1
Yvonne Gillberg (v) 1
Kristina Darenberg (v) 1
Laila Åkerberg (mp) 1
Hans Sternlycke (mp) 1
Kent Helgesson (mp) 1
Marie-Anne Halonen (mp) 1
Peter Johnson (kd) 1
Åke Bergendahl (kd) 1
Samuel Brohede (kd) 1
Hans-Olof Engvall (kd) 1
Elisabet Winsnes (kd) 1
Gunborg Hermansson (kd) 1
Sonja Gustafsson (spi) 1
Bengt Blomstrand (spi) 1
Hans Svensson (spi) 1
Beatrice Philipson (spi) 1
Lennart Persson (fp) ordf. 1
Summa 39 18 4
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Handling 2001:106
Utdrag: § 289 Dnr 541/00 024
Arvodesberedningen
Personal- och organi-
sationsutskottet

Arvodesberedningens begäran om förtydligande om arvodesbered-
ningens uppgift och ändring av fullmäktiges arbetsordning

Stadskontoret
Arvodesberedningen har den 12 december 2000 (§ 23) begärt följande klar-
läggande av kommunfullmäktige

”Angivande av det politiska organ som kommunfullmäktige ger uppdraget att 
utreda och lämna förslag till organisation för den politiska kommun-
ledningen under kommande mandatperiod med beaktande av ovanstående 
tidsram”.

Kommunfullmäktige remitterade den 31 januari 2001 (§ 32) ärendet till 
kommunstyrelsen för beredning.

Ärendeberedning

Se stadsjuristens tjänsteskrivelse den 9 april 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 3 maj 2001 (§ 135).

Kommunfullmäktige återremitterade den 22 maj 2001 (§ 132) ärendet till 
kommunstyrelsen för ytterligare utredning av tidplanen.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 5 september 
2001 (§ 211)

1. Fullmäktige meddelar arvodesberedningen att kommunstyrelsens 
personal- och organisationsutskott har att utreda och lämna förslag till 
organisation för den politiska kommunledningen för ställningstagande

       i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige.

2. Fullmäktige uppdrar åt personal- och organisationsutskottet samt arvo-
desberedningen att efter samråd, senast den 30 april 2002, samt lämna 
förslag till politisk organisation för mandatperioden 2003 – 2006 
respektive förslag till arvodesbestämmelser för samma tidsperiod.

3. Fullmäktige beslutar behandla förslag till arvodesbestämmelser vid sitt 
första sammanträde med nyvalda fullmäktige 2002.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 289 forts.

4. Fullmäktige beslutar att § 35 i kommunfullmäktiges arbetsordning skall 
ha följande lydelse

” På det första sammanträdet med nyvalda fullmäktige väljer fullmäktige 
en arvodesberedning för den löpande mandatperioden.

Arvodesberedningen består av 9 ledamöter och lika många ersättare.

Bland ledamöterna väljer fullmäktige vid samma tillfälle en ordförande 
och en vice ordförande för den tid som de har valts att vara ledamöter.

Arvodesberedningen skall senast den 30 april det år då val till kommun-
fullmäktige äger rum lägga fram förslag till arvodering av kommunled-
ningsorganisationen samt övriga politiska förtroendeuppdrag kommande 
mandatperiod.

För arvodesberedningens arbetsformer skall i tillämpliga delar gälla vad 
som i kommunallagen och reglementen är föreskrivet för nämnder.”

Kommunstyrelsens nya förslag innebär att i punkterna 2 och 4 har 30 juni 
ändrats till 30 april.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 237) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Anföranden

Anföranden hålls av Kent Helgesson (mp), Peter Westlund (v), Bengt 
Odlöw (s), Hans Bergfelt (m) och Ralf Lorentzon (s).

Yrkanden

Kent Helgesson, med instämmande av Peter Westlund, yrkar bifall till 
punkt 1 och avslag på punkterna 2 – 4.

Bengt Odlöw, med instämmande av Ralf Lorentzon, yrkar bifall till kom-
munstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag 1 och avslag på 
detsamma och finner att det bifalles.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 289 forts.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag 2 – 4  
och finner att de bifalles.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

1. Kommunfullmäktige meddelar arvodesberedningen att kommun-
styrelsens personal- och organisationsutskott har att utreda och lämna 
förslag till organisation för den politiska kommunledningen för 
ställningstagande i kommunstyrelsen och kommunfullmäktige.

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt personal- och organisationsutskottet och 
arvodesberedningen att efter samråd, senast den 30 april 2002, samt 
lämna förslag till politisk organisation för mandatperioden 2003 – 2006 
respektive förslag till arvodesbestämmelser för samma tidsperiod.

3. Kommunfullmäktige beslutar behandla förslag till arvodesbestämmelser 
vid sitt första sammanträde med nyvalda fullmäktige 2002.

4. Kommunfullmäktige beslutar att § 35 i kommunfullmäktiges arbets-
ordning skall ha följande lydelse

” På det första sammanträdet med nyvalda fullmäktige väljer fullmäktige 
en arvodesberedning för den löpande mandatperioden.

Arvodesberedningen består av 9 ledamöter och lika många ersättare.

Bland ledamöterna väljer fullmäktige vid samma tillfälle en ordförande 
och en vice ordförande för den tid som de har valts att vara ledamöter.

Arvodesberedningen skall senast den 30 april det år då val till kommun-
fullmäktige äger rum lägga fram förslag till arvodering av kommunled-
ningsorganisationen samt övriga politiska förtroendeuppdrag kommande 
mandatperiod.

För arvodesberedningens arbetsformer skall i tillämpliga delar gälla vad 
som i kommunallagen och reglementen är föreskrivet för nämnder.”

_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:138
Utdrag: § 290 Dnr 334/97 106
Sahlgrenska Biomedi-
cinska Innovations-
centrum

Föreningen Sahlgrenska Biomedicinska Innovationscentrum –
aktuell verksamhet

Kommunstyrelsen beslutade den 5 maj 1997 (§ 149) att godkänna bildandet 
samt stadgar för föreningen Sahlgrenska Biomedicinska Innovationscentrum  
(SBIC).

Stiftare av föreningen var Göteborgs kommun och Mölndals kommun. Läns-
styrelsen i Göteborgs och Bohus län samt Göteborgs Universitet deltog aktivt 
i arbetet med att starta föreningen.

Samtidigt godkändes bildandet av ett dotterbolag, Sahlgrenska Biomedical 
Innovation Center AB. Bolaget ägs helt av föreningen. 

Föreningens verksamhetsidé är att i nära samverkan med forskning, utbild-
ning och näringsliv öka tillkomsten och den ekonomiska betydelsen av upp-
finningar och avknoppningsföretag med en medicinskvetenskaplig bas och 
med ursprung från Göteborgs universitet, Chalmers Tekniska Högskola, re-
gionens sjukvård och dess industriföretag. Verksamheten är belägen i lokaler 
på Medicinarberget i Göteborg.

För år 1997 beviljades ett driftbidrag med 410 000 kronor, för 1998 med 
590 000 kronor och för 1999 med 700 000 kronor.

Kommunstyrelsen beslutade den 14 juni 2000 (§ 184) att tillskriva Före-
ningen Sahlgrenska Biomedicinska Innovationscentrum att kommunen inte 
har några förpliktelser gentemot föreningen fr.o.m. år 2000. 

Se arbetsutskottets protokoll den 22 oktober 2001 (§ 258). Arbetsutskottet 
har uppdragit åt stadskontoret att inför kommunstyrelsens sammanträde den 
31 oktober 2001 utarbeta en tjänsteskrivelse i ärendet.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 23 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har den 31 oktober 2001 (§ 309) upprättat följande förslag 
till beslut 

-     Fullmäktige beslutar bevilja Sahlgrenska Biomedicinska Innovations-
centrum ett driftbidrag med 500 000 kronor för 2001 att täckas med 
medel ur kommunens egna kapital avseende år 2001. Diskussion skall 
tas upp med övriga finansiärer i syfte att undvika eller begränsa framtida 
bidrag.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 290 forts.

Jäv

P.g.a. jäv deltar inte Bengt Odlöw (s), Hans Bergfelt (m) och Jan Kron-
berg (v) i handläggningen av ärendet.

Anföranden

Anföranden hålls av Laila Åkerberg (mp), Inga Johnsson (c), Kent Helges-
son (mp), Marita Aronson (fp), Lisbeth Årgårdh (fp), Benny Strandberg (kd), 
Hans Broberg (fp), Peter Westlund (v), Hans Sternlycke (mp) och Bengt 
Möndell (m).

Yrkanden

Laila Åkerberg, med instämmande av Inga Johnsson, Kent Helgesson, Marita 
Aronson, Benny Strandberg, Hans Broberg och Bengt Möndell, 
yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag.

Lisbeth Årgårdh yrkar att ärendet skall återremitteras till kommunstyrelsen.

Peter Westlund yrkar i första hand bifall till återremissyrkande och i andra 
hand avslag på kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att det 
avslås.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och
avslag på detsamma och finner att kommunfullmäktige avslår kommun-
styrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår framställningen från Sahlgrenska Biomedicinska 
Innovationscentrum om driftbidrag på 500 000 kronor för 2001.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:139
Utdrag: § 291 Dnr 260/01 003
Gatunämnden

Förslag till nytt reglemente för gatunämnden

Ett förslag till nytt reglemente har upprättats för gatunämnden.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 21 maj 2001.

Gatunämnden föreslog den 14 maj 2001 (§ 100), att fullmäktige skulle anta 
nytt reglemente för gatunämnden att gälla fr.o.m. den 1 september 2001, med 
ändring av § 1 och § 15. Förslaget innebar att nytt kollektivtrafikutskott 
tillsätts under gatunämnden med tre ledamöter och tre ersättare.

Arbetsutskottet uppdrog den 18 juni 2001 (§ 152) åt stadsjuristen att göra 
viss bearbetning av förslaget till reglemente.

Se stadsjuristens tjänsteskrivelse den 19 juli 2001.

Kommunstyrelsen återremitterade den 5 september 2001 (§ 206) ärendet till 
arbetsutskottet för ytterligare beredning.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut enligt vilket kollektiv-
trafikutskottet har fyra ledamöter och fyra ersättare.

Anföranden

Anföranden hålls av Rosi Tholin (fp), Kent Helgesson (mp), Laila Åker-
berg (mp) och Bengt Odlöw (s).

Rosi Tholin önskar foga en anteckning till protokollet.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar nytt reglemente för gatunämnden med följande 
ändringar av § 1 och § 15

§ 1  Huvudarbetsuppgifter

- kollektivtrafik (ny)

§ 15 Utskott

Inom nämnden skall finnas två utskott – arbetsutskott och kollektiv-
trafikutskott.Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 291 forts.

Arbetsutskottet består av tre ledamöter och tre ersättare. Kollektivtrafik-
utskottet består av fyra ledamöter och fyra ersättare. 

Ordföranden i nämnden är tillika ordförande i arbetsutskottet och 
nämndens vice ordförande är tillika vice ordförande i arbetsutskottet. 
Nämnden utser själv ordförande och vice ordförande i kollektivtrafik-
utskottet.

Övriga ledamöter och ersättare i respektive utskott väljs av nämnden 
bland dess ledamöter och ersättare för samma tid som de invalts i nämn-
den.

Arbetsutskottet bereder ärenden av övergripande och allmän karaktär.

Kollektivtrafikutskottet bereder ärenden avseende kommunens kollek-
tivtrafikplanering och skall initiera och verka för förbättringar i kollek-
tivtrafiken, lämna förslag till investeringar i gatunätet för kollektiv-
trafikåtgärder samt följa upp verksamheten.

Om ordföranden i utskott på grund av sjukdom eller av annat skäl är 
förhindrad att fullgöra sitt uppdrag för en längre tid, får nämnden utse 
en annan ledamot i utskottet att som ersättare för ordföranden fullgöra 
dennes uppgifter.

Ersättare skall närvara vid utskotts sammanträden endast om ledamot är 
förhindrad att tjänstgöra. Ersättare skall inkallas till tjänstgöring i den av 
nämnden vid valet bestämda ordningen.

Avgår en ledamot eller ersättare i utskottet, som inte har utsetts vid 
proportionellt val, skall fyllnadsval snarast förrättas.

Utskott sammanträder på tid och plats som utskotten bestämmer. 
Sammanträden skall också hållas när ordföranden anser att det behövs 
eller när minst två ledamöter begär det.

Utskott får handlägga ärenden bara när fler än hälften av ledamöterna är 
närvarande.

Protokollsanteckning

Kommunfullmäktige medger att Rosi Tholin får foga en anteckning till 
protokollet, bilaga 1, § 291.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:140
Utdrag: § 292 Dnr 140/01 530
Gatunämnden

Kommunfullmäktiges uppdrag om tillsättning av en kollektiv-
trafikgrupp under gatunämnden

Kommunfullmäktige godkände den 28 februari 2001 (§ 36) förslag till 
Trafikförsörjningsplan 2001/2002. Kommunfullmäktige uppdrog samtidigt 
åt kommunstyrelsen att låta tillsätta en kollektivtrafikgrupp under gatu-
kontoret, med uppdrag att arbeta fram förslag till nästa trafikförsörjnings-
plan.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet remitterade den 26 mars 2001 (§ 75) ärendet till gatu-
nämnden för yttrande avseende den nya kollektivtrafikgruppens tillsättning.

Se gatuko ntorets tjänsteskrivelse den 16 maj 2001.

Se gatunämndens protokoll den 14 maj 2001 (§ 91).

Kommunstyrelsen återremitterade den 5 september 2001 (§ 207) ärendet till 
arbetsutskottet att behandlas samtidigt med förslag om nytt reglemente för 
gatunämnden.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 31 oktober 2001 
(§ 287).

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige konstaterar att uppdraget är fullgjort med hänvisning 
till kommunfullmäktiges beslut i § 291/2001 om tillsättande av kollektiv-
trafikutskott under gatunämnden.

Anslag för kollektivtrafik överförs från kommunstyrelsen till gatunämnden 
fr.o.m. den 1 januari 2002.

Gatunämndens förslag till trafikförsörjningsplan skall beredas av kommun-
styrelsen och antas av kommunfullmäktige.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:141
Utdrag: § 293 Dnr 530/00 530
Rosi Tholin
Gatunämnden Svar på motion om att skapa en organisation för att bevaka och 

tillgodose samtliga kommunmedborgares behov av kollektivtrafik

Kommunfullmäktige beslutade den 14 december 2000 (§ 244) att till kom-
munstyrelsen för beredning överlämna en av Folkpartiet liberalerna, genom 
Rosi Tholin undertecknad motion. I motionen föreslås att fullmäktige skall 
uppdra åt

” kommunstyrelsen att skapa en (1) organisation för att bevaka och tillgodo-
se samtliga kommunmedborgares behov av kollektivtrafik där ansvar, ekono-
miska resurser och medborgarinflytande samlas i ett beslutande organ.

Detta kan eventuellt vara en opolitisk kollektivtrafikförening som arbetar 
direkt under kommunstyrelsen.”

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 28 februari 2001. 

Se gatunämndens protokoll den 12 mars 2001 (§ 52).

Arbetsutskottet återremitterade den 26 mars 2001 (§ 74) ärendet till gatu-
nämnden.

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 16 maj 2001.  

Gatunämnden har den 14 maj 2001 (§ 91) tillstyrkt motionen om bättre 
kollektivtrafik genom att samtidigt föreslå att det under gatunämnden tillsätts 
ett kollektivtrafikutskott.

Kommunstyrelsen återremitterade den 5 september 2001 (§ 208) ärendet till 
arbetsutskottet.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut den 31 oktober 2001 
(§ 285).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med 
hänvisning till kommunfullmäktiges beslut i § 291/2001 om tillsättande av 
ett kollektivtrafikutskott under gatunämnden.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 294 Dnr 426/01 110
Arbets- och familje-
stödsnämnden
Solveig Hallin

Kompletteringsval av en ersättare i arbets- och familjestöds-
nämnden efter Anneli Fornborg (s)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Kaj Johansson (s) utser kommunfullmäktige Solveig Hallin, 
Krokslätts Storgata 35, 431 38 Mölndal.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 295 Dnr 475/01 110
Arbets- och familje-
stödsnämnden
Lena Måvholm

Kompletteringsval av en ledamot i arbets- och familjestöds-
nämnden efter Lena Aronsson (v)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Jan Kronberg (v) utser kommunfullmäktige Lena Måvholm, 
Hagåkersgatan 28, 431 41 Mölndal.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 295a Dnr 475/01 110
Miljö- och hälsoskydds-
nämnden
Wiwi-Anne Johansson

Kompletteringsval av en ersättare i miljö- och hälsoskydds-
nämnden efter Lena Aronsson (v)

Förtroendemanna-
registret
Informationscentralen

På förslag av Jan Kronberg (v) utser kommunfullmäktige Wiwi-Anne 
Johansson, Annestorpsvägen 6 K, 437 33 Lindome. 
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 296 Dnr 528/01 712

Fråga om ur- och skurdagis

Hans Sternlycke (mp) har begärt att få ställa följande fråga till barnomsorgs-
och utbildningsnämndens ordförande

”När Mölndal inför maxtaxan väntas behovet av nya daghemslokaler bli stort 
och det kan bli dyrbart. Då borde det vara intressant om man kunde minska 
kostnaderna genom ett samutnyttjande på detta sätt och dessutom få pedago-
giska vinster. Därför yrkar jag att möjligheterna undersöks för att starta ett 
ur- och skurdagis i Mölndal”.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Patrik Karlsson (s) besvarar frågan. 

Han meddelar att det vid Vommedalens förskola i Kållered finns en avdel-
ning som bedriver sin verksamhet som ur- och skurdagis, sedan ett och ett 
halvt år tillbaka.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 297 Dnr 537/01 029

Fråga om ev. intresseanmälan att ingå i försöket med friår

Kent Helgesson (mp) har begärt att få ställa följande fråga till kommun-
styrelsens ordförande

”Hinner Mölndals kommun lämna en intresseanmälan angående försöket 
med friår?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Bengt Odlöw (s) besvarar frågan. 

Han meddelar att det inte är aktuellt i Mölndal med hänvisning till att kom-
munen med den låga arbetslösheten, skulle ha små möjligheter att fylla den 
kvot av arbetslösa som erfordras.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 298 Dnr 529/01 291

Fråga om hur inbrottsskydden fungerar i kommunens fastigheter

Hans-Ove Nilson (m) har begärt att få ställa följande fråga till lokalförsörj-
ningsutskottets ordförande

”Hur är inbrottsskydd och annan bevakning anordnad för kommunens fastig-
heter och hur fungerar de i praktiken?” 

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan får ställas.

Kaj Johansson (s) besvarar frågan. 

Han meddelar att samtliga kommunens skolor och flertalet av övriga fastig-
heter har inbrottslarm. Vissa av larmen är direktanslutna till SOS larmcen-
tral. Just nu pågår uppskyltning av samtliga fastigheter med journummer 
m.m.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:146
§ 299 Dnr 453/01 105

Fråga om anslagstavlor i Kållered och Lindome

Kent Helgesson (mp) begärde den 26 september 2001 (§ 251) att få ställa 
följande fråga till kommunstyrelsens ordförande

”Hur långt har arbetet med att ordna kommunala anslagstavlor i Kållered och 
Lindome kommit?” 

Kommunfullmäktige beslutade i § 251/2001 att frågan får ställas.

Bengt Odlöw (s) besvarar frågan. 

Han meddelar att anslagstavlan satts upp i Lindome centrum för ett halvår 
sedan. I Kållered pågår upprustning av centrum och tavlans placering är 
därför ännu inte klar.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att frågan därmed får anses vara besvarad.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:95
§ 300 Dnr 313/01 734

Svar på interpellation om äldrevårdsköns utveckling

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om äldrevårdsköns utveckling 
till vård- och omsorgsnämndens ordförande Lars-Axel Karlsson (s) vid kom-
munfullmäktiges sammanträde den 13 juni 2001 (§ 169).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 238) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:96
§ 301 Dnr 314/01 611

Svar på interpellation om barns läsförmåga i årskurs tre

Hans Sternlycke (mp) ställde en interpellation om barns läsförmåga i års-kurs 
tre till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik Karls-son 
(s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 13 juni 2001 (§ 170).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 239) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 2001-11-21 44

Handling 2001:115
§ 302 Dnr 384/01 620

Svar på interpellation om bollplaner vid kommunens skolor

Benny Strandberg (kd) ställde en interpellation om bollplaner vid kommu-
nens skolor till barnomsorgs- och utbildningsnämndens ordförande Patrik 
Karlsson (s) vid kommunfullmäktiges sammanträde den 30 augusti 2001 
(§ 215).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 240) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:116
§ 303 Dnr 370/01 710

Svar på interpellation om införandet av maxtaxa inom barn-
omsorgen

Jan Kronberg (v) ställde en interpellation om införandet av maxtaxa till kom-
munstyrelsens ordförande Bengt Odlöw (s) vid kommunfullmäktiges sam-
manträde den 30 augusti 2001 (§ 217).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 241) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:142
§ 304 Dnr 454/01 739

Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordf om ”promena-
der” för personer i äldreboende och för dem som anlitar hemtjänst

Sonja Gustafsson (spi) lämnar en interpellation till vård- och omsorgsnämn-
dens ordförande enligt följande

”Finns det fastlagda rutiner inom äldreomsorgen i Mölndal för hur ofta de 
gamla i särskilt boende eller de som anlitar hemtjänsten kan få komma ut på 
”promenad” om de inte har möjlighet att gå ut själva?
Om det finns sådana rutiner, hur ofta och hur långa promenader, tidsmässigt, 
är det då fråga om?”

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2001 (§ 243) att inter-
pellationen får ställas.

Ordföranden meddelade att interpellationen om möjligt skulle besvaras vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:143
§ 305 Dnr 438/01 318

Interpellation till gatunämndens ordförande om underhåll av 
Labackavägen

Jan Johansson (s) lämnar en interpellation till gatunämndens ordförande 
enligt följande

”Kan Kålleredsborna förvänta sig att inom rimlig tid få reparerat Labacka-
vägen?”

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2001 (§ 244) att interpella-
tionen får ställas.

Ordföranden meddelade att interpellationen om möjligt skulle besvaras vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:144
§ 306 Dnr 440/01 761

Interpellation till arbetsmarknads- och invandrarnämndens ord-
förande om vilken missbruksvård kommunen har

Hans Sternlycke (mp) lämnar en interpellation till arbetsmarknads- och
invandrarnämndens ordförande enligt följande

”Hur många missbrukare finns det i Mölndal? 
Hur många är beroende av sprit resp. narkotika och vad är tendensen?
Finns det någon beräkning av vad missbrukarna kostar kommunen?
Görs det någon utvärdering av behandlingsresultat från missbruksvärlden?
Hur många är det som skulle behöva plats på behandlingshem?
Hur lång är väntetiden för en plats?
Vilken uppföljning finns det efter behandling?
Vilka metoder används för öppen- och slutenvårdsbehandling?”

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2001 (§ 245) att interpella-
tion får ställas.

Ordföranden meddelade att interpellationen om möjligt skulle besvaras vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:145
§ 307 Dnr 442/01 403

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om gällande 
lokala miljömål och åtgärder

Laila Åkerberg (mp) lämnar en interpellation till kommunstyrelsens ord-
förande enligt följande

”Hur långt har man kommit vad beträffar planeringsutskottets och miljö- och 
hälsoskyddsnämndens förslag om arbetsgrupp för kommunens lokala miljö-
mål?
Har det gjorts någon undersökning om tillståndet i våra grundvattentäkter 
liksom grundvatten i vidare bemärkelse?”

Kommunfullmäktige beslutade den 26 september 2001 (§ 246) att interpella-
tion får ställas.

Ordföranden meddelade att interpellationen om möjligt skulle besvaras vid 
kommunfullmäktiges sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:147
§ 308 Dnr 470/01 000

Redovisning av motioner, vars beredning ännu inte avslutats

Stadskontoret har upprättat en förteckning över de motioner i kommunfull-
mäktige, vars beredning inte är avslutad.

Ärendeberedning

Kommunstyrelsen beslutade den 31 oktober 2001 (§ 296) att överlämna 
redovisningen till kommunfullmäktige för kännedom.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:117
§ 309 Dnr 536/99 370

Svar på motion om att tillvarata lokala och miljövänliga energi-
resurser i fjärrvärmenätet

Kommunfullmäktige beslutade den 20 oktober 1999 (§ 208) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiets fullmäktigegrupp 
genom Jan Kronberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall

”utreda de ekonomiska och tekniska möjligheterna att tillvarata de lokala 
spillvärmekällorna där tillgången på Stora Enso Mölndal AB är en källa 
som skall utredas

att utreda de ekonomiska och tekniska förutsättningarna att förbränna det 
lokalt tillgängliga biobränslet på Riskullaverket”.

Ärendeberedning

Se skrivelse från Mölndal Energi AB:s VD den 29 december 1999.

Mölndal Energi AB:s styrelse antog den 26 januari 2000 skrivelsen som 
eget yttrande över motionen.

Arbetsutskottet noterade den 20 november 2000 (§ 298) att Mölndal 
Energi AB i sin skrivelse finner det önskvärt att återigen göra en ekono-
misk och teknisk utredning för att studera möjligheterna att tillvarata 
spillvärme från Stora Enso AB.

Arbetsutskottet återremitterade i § 298/2000 ärendet för komplettering med 
kostnadsförslag för sådan utredning.

Mölndal Energi AB:s vd har i en skrivelse den 29 maj 2001 efter kontakt 
med Stora Enso gjort bedömningen att det inte finns någon ekonomi i att 
tillvarata spillvärme från Stora Enso.

Mölndal Energi AB har den 13 juni 2001 (§ 62) antagit skrivelsen som eget 
yttrande i ärendet.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 309 forts.

Kommunstyrelsen upprättade följande förslag till beslut den 5 september 
2001 (§ 212)

- Fullmäktige avslår motionen med hänvisning till yttrandet från Mölndal 
Energi AB.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 26 september 2001 (§ 242) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:126
§ 310 Dnr 466/00 006

Svar på motion om öppna sammanträden för nämnden för kultur 
och fritid

Kommunfullmäktige beslutade den 25 oktober 2000 (§ 196) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Grönas fullmäktige-
grupp genom Laila Åkerberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige skall besluta

”att se över möjligheterna att öppna sina sammanträden för allmänheten 
(ex. antal personer, under vilka punkter man kan närvara osv.),

referat från nämnden för kultur och fritids sammanträden kommer ut på 
kommunens hemsida, ansvar för detta referat bör vara nämndens arbets-
utskott”.

Kommunfullmäktige överlämnade motionen till kommunstyrelsen för bered-
ning.

Gymnasienämnden har den 30 mars 2000 (§ 36) begärt att få anordna öppna 
nämndsammanträden.

Ärendeberedning

Arbetsutskottet remitterade den 11 december 2000 (§ 316) motionen till 
nämnden för kultur och fritid för yttrande.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse i april 2001. Förvalt-
ningen föreslår att motionen avstyrks.

Nämnden för kultur och fritid avstyrker motionen den 19 april 2001 (§ 53).

Arbetsutskottet bordlade den 18 juni 2001 (§ 164) ärendet för diskussion 
i partigrupperna den 27 augusti 2001 tillsammans med gymnasienämndens 
begäran att få anordna öppna nämndsammanträden.

Arbetsutskottet har den 10 september 2001 (§ 201) föreslagit att nämnden för 
kultur och fritids sammanträden inte skall vara öppna för allmänheten.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 310 forts.

Kommunstyrelsen upprättade följande förslag till beslut den 3 oktober 2001 
(§ 243)

- Fullmäktige medger inte att nämnden anordnar öppna sammanträden. 
Frågan kan tas upp till förnyat övervägande när man fått mer erfaren-
heter i andra kommuner av öppna nämndsammanträden.

- Fullmäktige beslutar att motionen därmed skall anses vara besvarad.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 266) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:127
§ 311 Dnr 98/01 530

Svar på motion om utökad spårvägsutbyggnad

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 51) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås  

”att Mölndal i sin planering av nya bostads- och industriområden utgår 
från krav på kollektivtrafiktillgänglighet och helst med spårvagn,

att spårvägsreservat inritas från Mölndal till Heljered och Kållered över 
Balltorp och att spårvägsreservatet till Västra Frölunda bibehålls och att 
ett reservat genom Toltorpsdalen övervägs,

att inriktningen blir att större kollektivtrafikstråk bör ha tiominuterstrafik,
och att Mölndal i regionen verkar för att ett lågprissatt årskort införs och
att om inte intresse finns Mölndal inför ett själv.”

Ärendeberedning

Gatunämnden avstyrker motionen den 14 maj 2001 (§ 92).

Planeringsutskottet avstyrker motionen den 16 maj 2001 (§ 51).

Arbetsutskottet uppdrog den 18 juni 2001 (§ 141) åt stadskontoret att göra en 
sammanfattning av gatunämndens och planeringsutskottets yttranden.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 28 augusti 2001.

Kommunstyrelsen upprättade följande förslag till beslut den 3 oktober 2001 
(§ 244)

- Fullmäktige avslår motionen med hänvisning till stadskontorets sam-
manfattande skrivning med referens till gatunämndens och planerings-
utskottets yttranden.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 311 forts.

Kommunfullmäktige bordlade den 24 oktober 2001 (§ 267) ärendet till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:128
§ 312 Dnr 100/01 005

Svar på motion om nämndprotokoll på kommunens hemsida

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 52) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att alla nämndprotokoll skall finnas tillgängliga på hem-
sidan.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 1 juni 2001. Motionen avstyrks. 

Stadskontoret anser inte att nämndernas protokoll skall läggas ut på hem-
sidan. Kommunfullmäktiges och kommunstyrelsens protokoll bör dock även 
fortsättningsvis läggas ut, efter granskning mot personuppgiftslagen. Stads-
kontoret avser genom sin informationsavdelning att så snart det är möjligt 
införa en rubrik på hemsidan under vilken förvaltningarna varje vecka i 
referatform lägger in färsk information från nämndernas sammanträden.

Arbetsutskottet föreslog den 18 juni 2001 (§ 143) att motionen skulle avslås.

Kommunstyrelsen återremitterade den 8 augusti 2001 (§ 195) ärendet för 
redovisning om förslaget leder till merarbete för nämndsekreterarna.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 27 augusti 2001.

Vid arbetsutskottets sammanträde diskuteras värdet av att få hela proto-
kollen på hemsidan. Man bedömer att kommuninvånarna har ett intresse av 
att få läsa besluten i de enskilda ärendena.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 245)

- Fullmäktige bifaller motionen och beslutar att nämndprotokoll skall 
läggas ut på hemsidan efter granskning med hänsyn till personuppgifts-
lagen.
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§ 312 forts.

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 268) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____
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Handling 2001:129
§ 313 Dnr 173/01 435

Svar på motion om att anlägga naturpark, våtmark samt öppna 
kulvertar i Kållered

Kommunfullmäktige beslutade den 28 mars 2001 (§ 83) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Vänsterpartiet genom Lennart 
Svensson undertecknad motion.

I motionen föreslås 

”- att bygga en naturpark med våtmark mellan motorvägen och Ekenleden 
norr om Labackavägen

- att öppna kulverterade sträckningar på Ävaån och Vommedalsbäcken så 
laxfisk kan våga vandra uppåt i vattensystemet”.

Ärendeberedning

Se gatukontorets tjänsteskrivelse den 8 augusti 2001. 

Gatunämnden tillstyrker motionen den 20 augusti 2001 (§ 137). 

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 246)

- Fullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hänvis-
ning till gatunämndens yttrande. Motionsförslagen får prövas i den på-
gående utredningen om brister och problem i nuvarande trafikstruktur i 
Kållered.

Kommunfullmäktige bordlade den 24 oktober 2001 (§ 269) ärendet till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:130
§ 314 Dnr 104/01 739

Svar på motion om inrättande av en tjänst som dietist för äldre i 
särskilda boenden och för äldre med hemtjänst

Kommunfullmäktige beslutade den 28 februari 2001 (§ 54) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Sveriges Pensionärers Parti genom 
Sonja Gustafsson undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall låta inrätta en tjänst som 
dietist för äldre under vård- och omsorgsnämndens ansvarsområde.

Ärendeberedning

Se vård- och omsorgsförvaltningens tjänsteskrivelse den 13 augusti 2001. 

I skrivelsen konstateras att om medel beviljas för dietist bör man överväga 
om det är rätt att prioritera en sådan kvalitetshöjning inom en del av äldre-
omsorgen, med tanke på kommunens ekonomi. Förvaltningens uppfattning är 
att nuvarande kostsituation håller en godtagbar standard.

Vård- och omsorgsnämnden avstyrker motionen den 23 augusti 2001 (§ 86). 

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 247)

- Fullmäktige avslår motionen med hänvisning till vård- och omsorgsför-
valtningens tjänsteskrivelse.

Kommunfullmäktige bordlade den 24 oktober 2001 (§ 270) ärendet till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____
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Handling 2001:131
§ 315 Dnr 266/01 530

Svar på motion om ansökan av kommunalt medlemskap i Göta-
landsbanan/Europabanan

Kommunfullmäktige beslutade den 22 maj 2001 (§ 146) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att ”Mölndal söker medlemskap i föreningen Götalands-
banan/Europabanan”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 19 september 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 3 oktober 
2001 (§ 262)

- Fullmäktige avslår motionen då Mölndals kommun redan är med i 
Götalandsbanan/Europabanan genom Göteborgsregionens kommunal-
förbund (GR).

Kommunfullmäktige bordlade ärendet den 24 oktober 2001 (§ 271) till sitt 
sammanträde den 21 november 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____
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Handling 2001:148
§ 316 Dnr 171/01 107

Svar på motion om kommunalt investmentbolag

Kommunfullmäktige beslutade den 28 mars 2001 (§ 81) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås att

”idén med ett kommunalt investeringsbolag för angelägna samhällsin-
vesteringar som trafik och bostäder utreds, vilka former det skulle kunna 
arbeta under och vilka fördelar och svårigheter det kan vara med ett för-
verkligande”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 3 oktober 2001. Stadskontoret av-
styrker att motionen blir föremål för utredning bl.a. för att

- det är mycket tveksamt om förslaget ryms inom den kommunala 
kompetensen

- kontoret bedömer intresset hos allmänheten som lågt för att placera sina 
pengar i ett kommunalt investmentbolag vars placeringsinriktning styrs i 
första hand av politiska ambitioner utan uttalat vinstintresse.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 281)

- Fullmäktige avslår motionen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____
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Handling 2001:149
§ 317 Dnr 210/01 710

Svar på motion om enkät till samtliga småbarnsföräldrar om ev. 
omsorgsbehov

Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2001 (§ 112) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Kristdemokraterna genom Benny 
Strandberg undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige ”inför sitt ställningstagande till 
den s.k. maxtaxan genomför en enkät i enlighet med motionens intentioner.”

Regeringen har den 6 september 2001 meddelat att den inte finner skäl att 
föreslå riksdagen en sådan försöksverksamhet som kommunen begärt.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 29 juni 
2001.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden tillstyrkte motionen den 12 septem-
ber 2001 (§ 67), under förutsättning att nämnden kompenseras för de ökade 
kostnaderna som en enkätundersökning medför.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 282)

- Fullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hänvis-
ning till barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 
29 juni 2001.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____
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Handling 2001:150
§ 318 Dnr 216/01 620

Svar på motion om flexibelt sportlov

Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2001 (§ 115) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Moderata samlingspartiet genom 
Stefan Caplan undertecknad motion.

I motionen föreslås ”att kommunfullmäktige beslutar införa flexibelt sportlov 
för skolorna i Mölndal”.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 sep-
tember 2001. 

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden tillstyrker motionen den 12 septem-
ber 2001 (§ 74), under förutsättning att fullmäktige kompenserar nämnden 
för de ökade kostnader som ett flexibelt sportlov medför.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 22 augusti 2001.
Förvaltningen ser det inte ekonomiskt försvarbart att dubblera sportlovs-
aktiviteterna till flera veckor. För fritidsgårdarnas verksamhet bedömer man 
det positivt med flexibelt sportlov.

Nämnden för kultur och fritid antog den 20 september 2001 (§ 108) förvalt-
ningens yttrande som eget yttrande.

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 6 september 2001.

Gymnasienämnden är positiv till flexibelt sportlov enligt beslut den 27 sep-
tember 2001 (§ 130). 

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 284)

- Fullmäktige bifaller motionen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:150
§ 318 Dnr 216/01 620

Svar på motion om flexibelt sportlov

Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2001 (§ 115) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Moderata samlingspartiet genom 
Stefan Caplan undertecknad motion.

I motionen föreslås ”att kommunfullmäktige beslutar införa flexibelt sportlov 
för skolorna i Mölndal”.

Ärendeberedning

Se barnomsorgs- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 sep-
tember 2001. 

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden tillstyrker motionen den 12 septem-
ber 2001 (§ 74), under förutsättning att fullmäktige kompenserar nämnden 
för de ökade kostnader som ett flexibelt sportlov medför.

Se kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse den 22 augusti 2001.
Förvaltningen ser det inte ekonomiskt försvarbart att dubblera sportlovs-
aktiviteterna till flera veckor. För fritidsgårdarnas verksamhet bedömer man 
det positivt med flexibelt sportlov.

Nämnden för kultur och fritid antog den 20 september 2001 (§ 108) förvalt-
ningens yttrande som eget yttrande.

Se gymnasieförvaltningens tjänsteskrivelse den 6 september 2001.

Gymnasienämnden är positiv till flexibelt sportlov enligt beslut den 27 sep-
tember 2001 (§ 130). 

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 284)

- Fullmäktige bifaller motionen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:151
§ 319 Dnr 371/01 111

Svar på motion om organisation av ett ev. ungdomsfullmäktigeval

Kommunfullmäktige beslutade den 30 augusti 2001 (§ 208) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Hans 
Sternlycke undertecknad motion.

I motionen föreslås ”att ett förslag tas fram på hur ett ungdomsfullmäktigeval 
i samband med kommunfullmäktigevalet kunde organiseras.”

Ärendeberedning

Arbetsutskottet uppdrog den 8 oktober 2001 (§ 235) åt stadskontoret att ut-
arbeta ett yttrande över motionen enligt de synpunkter som framkommit vid 
arbetsutskottets sammanträde.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 15 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 291)

- Fullmäktige avslår motionen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:152
§ 320 Dnr 357/01 000

Svar på motion om att kommuninvånarna skall få förslagsrätt i 
fullmäktige

Kommunfullmäktige beslutade den 22 augusti 2001 (§ 190) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Miljöpartiet de Gröna genom Kent 
Helgesson undertecknad motion.

I motionen föreslås att kommunfullmäktige skall medge rätt för kommun-
invånarna att direkt till fullmäktige lämna förslag – medborgerlig initiativ-
rätt – enligt beskrivning i motionen.

Arbetsutskottet bordlade den 10 september 2001 (§ 213) ärendet till sitt 
sammanträde den 8 oktober 2001 för diskussion i partigrupperna den 
24 september 2001.

Arbetsutskottet uppdrog den 8 oktober 2001 (§ 232) åt stadskontoret att 
utarbeta förslag till yttrande.

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 15 oktober 2001.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 294)

- Fullmäktige avslår motionen.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 2001:153
§ 321 Dnr 465/00 109

Svar på motion om kommunens handläggningstider

Kommunfullmäktige beslutade den 25 oktober 2000 (§ 195) att till kommun-
styrelsen för beredning överlämna en av Folkpartiet liberalerna genom Rosi 
Tholin undertecknad motion.

I motionen föreslås att

”att kommunstyrelsen inför fullmäktige rapporterar vilka genomsnittliga 
handläggningstider som gäller vid kommunens olika förvaltningar för verk-
samhetsåret 1999,

att kommunstyrelsen inför kommande verksamhetsår uppdrar åt berörda för-
valtningar att inom oförändrad ram utreda och börja genomföra de verksam-
hetsförändringar som krävs för att nedbringa den genomsnittliga genom-
loppstiden på ärenden”.

Ärendeberedning

Se stadskontorets tjänsteskrivelse den 8 oktober 2001. Av skrivelsen framgår 
att efter den nya vägledningen för informationsarbetet antagits i augusti 2001 
måste alla förvaltningar på något sätt ge respons inom tre arbetsdagar.

 Handläggningstiden säger inte alltid allt om hur ett ärende handlagts. Det är 
av största vikt att ett ärende blir korrekt berett ur olika aspekter, med längre 
handläggningstid som följd. Dessutom avgör ärendets art vilken prioritets-
ordning ett ärende har.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut den 31 oktober 
2001 (§ 300)

- Fullmäktige beslutar att motionen skall anses vara besvarad med hän-
visning till stadskontorets yttrande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige bordlägger ärendet till den 12 december 2001 p.g.a. stor 
ärendemängd.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 322 Dnr 526/01 739
Lars-Axel Karlsson

Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande om 
hemvårdarnas villkor i Mölndals kommun

Hans Sternlycke (mp) lämnar en interpellation till vård- och omsorgsnämn-
dens ordförande enligt följande

”Hur är ersättningarna i Mölndal och vad är möjligheten till avlastning för att 
den anhörige skall orka?
Är ersättningarna rimliga tycker Du?
Hur många gäller det i Mölndal?
Skulle bättre ekonomiskt och arbetsmässigt stöd öka antalet? I Göteborg var 
det många som inte kände till villkoren.
Vad kan göras för informationen i Mölndal?”

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen får ställas.

Ordföranden meddelar att interpellationen om möjligt skall besvaras vid 
nästkommande sammanträde.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 323 Dnr 492/01 052
Kommunstyrelsen

Motion om uppsägning av städavtalet mellan skolan och gatu-
kontoret

I en av Jan Kronberg undertecknad motion föreslår Vänsterpartiet 

”att barn- och utbildningsnämndens begäran om att i förtid och ensidigt säga 
upp entreprenadavtalet om städning med gatukontoret skall prövas av kom-
munfullmäktige”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 324 Dnr 530/01 007
Kommunstyrelsen

Motion om ändring av revisionens reglemente

I en av Laila Åkerberg undertecknad motion föreslår Miljöpartiet de Gröna 

”-  att antalet ersättare i revisionen minskas till 3 – 4 personer

- att antalet ordinarie ledamöter i revisionen motsvarar en representant 
från varje parti

- att kommunstyrelsen får i uppdrag att fastställa tidpunkten för genom-
förandet snarast, dock senast 1 mars 2002”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 325 Dnr 531/01 007
Kommunstyrelsen

Motion om tilläggsanslag för år 2002 till revisionen

I en av Laila Åkerberg undertecknad motion föreslår Miljöpartiet de Gröna 
att fullmäktige skall

”tillföras ytterligare 200 000 kronor för att finansiera revisionsverksamheten 
på en rimlig nivå”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 326 Dnr 532/01 460
Kommunstyrelsen

Motion om genmanipulerade livsmedel

I en av Laila Åkerberg undertecknad motion föreslår Miljöpartiet de Gröna

” - att Mölndals kommun vid varje upphandling av livsmedel skall kräva 
intyg från leverantören att inga ingredienser med ursprung från gen-
manipulerade organismer förekommer

- att detta skrivs in i kommunens inköpspolicy

- att kommunen genom olika instanser, ex. via kommunförbundet, verkar 
för en märkning av genmanipulerade livsmedel”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 327 Dnr 533/01 007
Kommunstyrelsen

Motion om frågestund med revisorerna

I en av Laila Åkerberg undertecknad motion föreslår Miljöpartiet de Gröna 
att fullmäktige skall anordna

”en frågestund med revisorskollegiet fyra gånger per år under punkten; för 
kännedom / information”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 328 Dnr 534/01 315
Kommunstyrelsen

Motion om fler parkeringsplatser omkring Mölndals centrum

I en av Jan Kronberg undertecknad motion föreslår Vänsterpartiet

” - att 10 - 15 p-platser för korttidsbruk anordnas utefter Göteborgsvägens 
vänstra sida sträckan mellan Knarrhögsgatan och Länsmansgatan

- att angöring och besöksparkering för stadshuset anordnas vid gamla 
taxistation vid Tempelgatan

- att införandet av p-skiva bör prövas”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande


